
 

 

Berg menighetsråd 
 MØTEBOK 
  
  

Møtested: Arbeidskirken   

Møtedato: Onsdag 10. april 2019   

Tid: 18:30 – 21.30   

SAKSLISTE NR: 4/19   

    

Åpning:                  Servering:  Øystein   Rydding: Liv Randi/ Heidi 
  
SAKNR. 31/19: GODKJENNING AV REFERAT FRA 6. MARS 
  
SAKNR. 32/19: ØKONOMI  
 MPLC lisens for å vise en spillefilm 2500 pr. år 
 
SAKNR. 33/19: PRESTEN HAR ORDET 

 
SAKNR. 34/19: SØKNAD OM BRUK AV MENIGHETSSALEN TIL VENNEGJENGEN 
 
SAKNR. 35/19:  INNSPILL FRA ÅRSMØTE 
 
SAKNR. 36/19: GUDSTJENESTELISTA FOR HØSTEN 2019 
 
SAKNR. 37/19: MISJONSAVTALEN 
 
SAKNR. 38/19: GIVERTJENESTE 

AU ønsker seg en komite på dette.  
 
SAKNR. 39/19: MENIGHETSRÅDSVALG 2019 

Status fra nominasjonskomiteen 
Innspill fra valget 2015 (Saknr. 73/15) 

 
SAKNR. 40/18: REFERATSAKER  

Grunnordning for gudstjenesten 
Rutiner ved anskaffelse/reparasjoner av utstyr  til kirken 
Statusmøte med kirketjener etter 1 års virke hos oss. 



SAKNR. 41/18: EVT 
  
               VELKOMMEN TIL MØTE! 

  
  
  
  
 
 

 Berg menighetsråd 
 MØTEBOK 
  
  

Møtested: Arbeidskirken   

Møtedato: Onsdag 10.april 2019   

Tid: 18:30 – 21.30   

SAKSLISTE NR: 4/19   

    

Ole Bjørn åpnet med bønn for møtet. 
Tilstede: Kristin Stensrød Haugen, Ole Bjørn Normandbo, Liv Randi H Johnsen, Øystein 
Vestmoen, Heidi Kjær Løvereide, Åsmund Brøvig, Thorbjørn Gundersen, og Toril Sæves 
Jacobsen 
  
Forfall: Ottar Haugen og  Anita Baann Hovd 
  
SAKNR. 31/19: GODKJENNING AV REFERAT FRA 6. MARS 
 Referatet ble godkjent og underskrevet. 
 
SAKNR. 32/19: ØKONOMI  
32/19: 
Samlet likviditet pr 10.04 (etter at kostnader til medarbeiderfesten er betalt) er kr 667.000. 
Medarbeiderfesten kostet kr 31.000. 
Konserten med Liv Neslowe ga kr 5.400 i inngangspenger. Kostnader ble ca kr 8.000 Totalt 
blir det et underskudd som er rundt en tusenlapp mindre underskudd enn i fjor. MR vil 
vurdere at det ikke er marked for en slik konsert neste år med tanke på underskuddet vi har 
hatt begge gangene vi har arrangert denne type konserten.   
  
 



MPLC lisens for å vise en spillefilm 2500 pr. år 
MR vedtar at vi kjøper denne lisensen til barne- og ungdomsarbeidet. 
 
Kostnader til kjølerom og kostnader til nye nettverkspunkter 
Det redegjøres for kostnaden og saksgangen. Det er gjort henvendelser til 
kirkevergekontoret rundt disse regningene. Kirkelig Fellesråd tar hele regningen for 
nettverkspunktene og halve regningen for reperasjon av kjølerommet. 

 
SAKNR. 33/19: PRESTEN HAR ORDET 
  
Fasteaksjon med konfirmantene var på tirsdag 8.4.19. Totalt fikk de inn ca. 20 000 kr., og av 
disse kom det inn over 4000 kr på vipps. Konfirmantene fra Brunlanes Frikirken deltok også 
på innsamlingsaksjone sammen med Berg konfirmantene.  
Neste år skal vi innhente nye kart slik at alle nye boligfelt er tegnet inn, og det blir lettere å 
orientere seg for de som går med bøsser. 
 
Kirkevergekontoret opererer med andre navn på rommene i arbeidskirken ved utleie enn vi 
bruker internt i arbeidskirken. Vi sender inn en mail til fellesrådet der vi innarbeider navnet 
på rommene til “stua” og “menighetssalen”. 
 
Easy Worship: 
Det skal arrangeres et kurs i “Easy Worship” i arbeidskirken for de som trenger en 
opplæring. Staben ønsker at det kjøpes en lisens slik at en får en oppdatert versjon. MR ber 
også om at det vurderes andre program som kan fungere bedre. MR spør Ivar Nicolay 
Hvatum om han kan følger på denne saken videre og tar en avgjørelse på hvilke program 
som skal kjøpes. 
 
Barnehagevandring: 
Det har vært en flott påskevandring i arbeidskirken i dag onsdag 10.4 med Helgeroa 
barnehage og Torpeløkka barnehage. 
  
Påskeverksted: 
Ble gjennomført i Brunlanes frikirke i helgen. Det var mange barn til stede, og stor aktivitet.  

 
SAKNR. 34/19: SØKNAD OM BRUK AV MENIGHETSSALEN TIL VENNEGJENGEN 
Saken bortfaller da de har bestemt seg for å bruke et annet lokale i Larvik. 
 
SAKNR. 35/19:  INNSPILL FRA ÅRSMØTE 
MR gikk gjennom de innkomne sakene på årsmøte. Disse blir her kommentert, og evt. jobbet 
videre med. 
I Berg menighets misjonsavtale er det satt som mål å samle inn 20 000 kr. For 2018 er det 
ikke samlet inn så mye penger, og vi blir spurt hvordan MR forholder seg til dette. Se svar 
under sak 37/19. 
MR redegjorde for prosessen med å skaffe et nytt lystenningssted. I denne forbindelse ble 
det fra menigheten presisert at det må ta hensyn til brannvern når det er et lavt 
lystenningssted. Dette gjelder også det midlertidige lystenningsstedet vi har i dag. MR 



besluttet å kjøpe et brannteppe som legges tilgjengelig ved lystenningssted. Kirketjener 
sikrer dette.  
Når det gjelder Vipps ønskes det fra menigheten at det opplyses oftere om at vipps på 
søndag går til dagens offer, mens vipps andre dager går til menighetens arbeid. Kristin får 
dette videre til kirkeverter og kunngjøringer.  
Speideren må inn på faste kunngjøringer. Dette er allerede tatt hånd om.  
Det kom inn et ønske om å få inn antall medlemmer på årsmeldingen. Kristin sikrer dette for 
neste år.  
Det kom også inn et ønske om å anbefale barnedåp for familier med nyfødte. Kristin sjekker 
om vi kan legge brosjyrer på Stavern familiesenter der de nyfødte i vår menighet hører til.  
Vårprogrammet ønskes å trykkes opp som en stor plakat og settes i vårt plakatstativ utenfor 
kirken og evt. på Meny. Nærmiljøutvalget har snakket om å dele inn tavla på Meny til de 
ulike foreningen. Vi avventer svar fra nærmiljøutvalget mtp. plakater på Meny. Plakat i vårt 
eget stativ setter vi opp fra neste mnd. 
Når det gjelder årsmelding for Berg menighet vil den bli omarbeidet til en annen form for 
neste år. Bla. vil konfirmasjonsarbeidet få større plass. Kristin vil jobbe med dette til høsten.  
MR vil tilslutt takke for alle velvillige innspill på årsmøte. 
 
SAKNR. 36/19: GUDSTJENESTELISTA FOR HØSTEN 2019 
Tanum går ned på sin forordning i våres, og fortsetter med dette til høsten.  Dette innebærer 
at Berg og Tanum har gudstjeneste ca annenhver søndag. 
Gudstjenestelista vedtas som framlagt med en ekstra gudstjeneste på søndag 27.10.19. 
Nærmiljøutvalget har ikke vedtatt om det blir bygdedag til høsten, så gudstjeneste i 
forbindelse med dette er ikke satt inn i gudstjenestelista ennå. Blir det bygdedag er det 25/8 
eller 8/9 er de aktuelle datoene, men 25/8 er det Dyreparken Håndballfestival i Kristiansand, 
og en dårlig helg for bygdedag. 
 
SAKNR. 37/19: MISJONSAVTALEN 
Innsamlingsmål er 20 000 kr. Det er en forpliktelse i misjonsavtalen til Berg menighet at det 
er satt av fem ofringer i året til misjon på Madagaskar. I 2018 der det av ulike grunner bare 
gjennomført fire ofringer. MR vedtar for 2018 at det derfor overføres mellomlegget fra det 
som er overført og 20 000.  
 
SAKNR. 38/19: GIVERTJENESTE 
AU ønsker seg en komite på dette. Aktuelle kandidater kan meldes til Ole Bjørn. 
 
SAKNR. 39/19: MENIGHETSRÅDSVALG 2019 
Status fra nominasjonskomiteen 
Det jobbes med å få 13 navn på nominasjonslista. Lista skal ligge klar kl 12.00 30.4.19.  
 
Innspill fra valget 2015 (Saknr. 73/15) 
Punktene blir gjennomgått. Dette kommer vi tilbake til. 
 
 
 
 



 
SAKNR. 40/18: REFERATSAKER  
Grunnordning for gudstjenesten 
Vårens Kirkemøte har vedtatt å fjernet den syndsbekjennelsen vi i forrige møte valgte å 
vedta at vi ønskes å bytte til. Dermed beholder vi den opprinnelige syndsbekjennelsen inntil 
videre. Justeringer i vår lokal grunnordning ut i fra Kirkemøtets nye vedtak tas opp i 
gudstjenesteutvalget og MR når klare retningslinjer for implementering kommer fra 
Kirkerådet.  
 
Rutiner ved anskaffelse/reparasjoner av utstyr  til kirke  
Det leses opp brev fra kirkevergekontoret om videre arbeid og rutiner for samarbeidet 
mellom Berg menighet og Fellesrådet. I dette ligger det at vi må gå opp våre rutiner mtp 
hvem som setter varer i bestilling og at det er en tydelig kostnadsramme og et anbud før det 
settes i bestilling. 
 
Lagring av kanoer og plaststoler 
Bruktbutikken ønsker å flytte vinterlagringen av speiderens kanoer slik at denne delen av 
garasjen kan brukes til bruktbutikkens markeder på permanent basis.  
MR vedtar at kanoene flyttes til låven til Svein Erik Holm for en kompensasjon opptil 4000 kr. 
som menigheten betaler.  Speideren er kontaktet og har godtatt denne flyttingen.  
 
Hylle/ kasse til bøker ved flygelet og ny tralle til salmebøkene 
En stor takk til Sven Gundersen som har snekret disse flotte hyllene/ kassene.  
 
Årsmøte i Sowetokomiteen. 
Toril deltok på dette. 
 
Statusmøte med kirketjener etter 1 års virke hos oss. 
Ole Bjørn refererte fra møte som har vært med Anders Strand, Anne- Marie Sandstad og Ole 
Bjørn. Etter dette startes det en prosess med å se på stillingsstørrelsen for kirketjener i Berg 
menighet.  
 
Felles AU: 
Det ble referert fra møtet.  
På dette møte ble det tatt opp å øke kontingenten for konfirmantene fra 1500kr til 1750 kr. 
etter forslag fra Tanum. MR vedtar å følge Tanum på dette og øke kontingenten til 1750 kr. 
 
Black & Lekker konsert: 
Koret har avlyst sin konsert i Berg arbeidskirke 30. mai. 
 
SAKNR. 41/18: EVT 
Forespørsel om ei tavle i gangen i kjelleren: 
Kristina A. Hvarnes ønsker seg to tavler nede i inngangen i kjelleren. En av tavlene 
til Guts og en av tavlene til menighetsarbeid. 
Aktørene innkalles til et møte etter avtale når det er endringer i kjelleren. 
 



 
Tråløs hdmi kobling: 
Ivar Nicolay Hvatum bes også om å vurdere et tilbud på denne varen. Dette tas opp 
på neste MR. 
 
Offer: 
Ved offer til Sjømannskirken kan det være mulig å få Sjømannskirken til å ha en info-stand 
ved gudstjenesten. Dette synes MR er en god ide og takker ja til tilbudet. 
 
Såmannens økonomi: 
Fra tidligere MR møte er dette referert i saknr 110/18 er som følger: 
“Øystein går gjennom budsjettet til Såmannen. Det trykkes 4 nr i året. Utgifter og 
inntekter (153 000) balanserer. 
 
Det må drøftes neste møte med kasserer tilstede hvor stort tilskuddet til Såmannen 
skal være for neste år. Dette må avtales med Kjose og Tanum AU.  Fordelingen er 
satt til 1:3:4 Kjose: Berg : Tanum.  
Det må sjekkes om Berg menighet ligger etter med betalingen i forhold til hva 
menighetene ble enige om for 2018.” 
 
Fordelingen av tilskudd til Såmannen rettes til 1:3:5 etter felles forståelse i felles AU 
20/3 - 19. 
 

  
               VELKOMMEN TIL MØTE! 

  
  
  
  
 


